
Skärholmens stadsdelsnämnd Protokoll 

Sida 15 (46) Sammanträdesprotokoll  

10/2016-10-27 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skärholmens 

stadsdelsförvaltning 

 

Bodholmsplan 2 

Box 503, 127 26 Skärholmen 

Telefon 08-508 24 000 

skarholmen@stockholm.se 

stockholm.se 

 

§ 24 Motion om att anlägga fruktlunder i staden 

- Svar på remiss, dnr 106-839/2016 

 

Beslut 

1. Skärholmens stadsdelsnämnd godkänner 

förvaltningens remissvar. 

2. Omedelbar justering. 

 

Ärendet  

Föreligger förvaltningens tjänstutlåtande,  

dnr 1.5.3./577-2016. 

 

Förvaltningen har tagit emot en remiss från finansroteln 

gällande en motion från Karin Ernlund (C) om att utöka 

antalet fruktlunder i staden. Förvaltningen delar motionärens 

uppfattning att stadsodling och fruktlunder kan användas i ett 

pedagogiskt syfte för förskole- och skolklasser samt fungera 

som mötesplatser för medborgare i alla åldrar. Förvaltningen 

föreslår att inga nya fruktlunder anläggs i Skärholmen de 

kommande åren, men att bärbuskar och fruktträd istället 

utökas som ett inslag i områdets redan etablerade parker. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Lorena Delgado (V) yrkar bifall till 

förvaltningens förslag till beslut samt till beslut om omedelbar 

justering av ärendet, och hör enhälligt bifall till samtliga 

yrkanden. 

 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Erik Sihlberg (C) anmäler ett ersättaryttrande enligt 

bilaga. 
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Bilaga: Ersättaryttrande, Centerpartiet 

 

Skärholmens stadsdelsnämnd 2016-10-27 

 

Ärende angående motion om att anlägga 

fruktlunder i staden av Karin Ernlund (c) 

 

Erik Sihlberg (c) 

 

Ersättaryttrande. 

Det är bra att förvaltningen redovisar ett arbete som kan närma 

sig Centerpartiets motions avsedda resultat, däremot fruktar vi 

parkskötselns ambitioner har fått stå tillbaka trots generella 

skattehöjningar inom mandatperioden. Genom att just särskilt 

märka ut delar av parker som fruktlunder så tydliggör vi för 

medborgarna att dessa finns, och att det är fritt fram att plocka. 

I takt med att vi bygger allt tätare så kan vi inte enbart förlita 

oss på parklösningar som medborgarna ska upptäcka, utan det 

som staden erbjuder skattebetalarna bör vara tydligt. 

 

Om man inte sår så kan man inte skörda. Det gäller äppelträd i 

kommunens parker, och det gäller stadens budget. Självklart 

så måste förvaltningen förhålla sig till den mindre fruktbara 

budget som den rödgrönrosa majoriteten går fram med, och då 

får jag påtala att Centerpartiet sänker skatten med 55 öre 

tillbaka till den nivå som rådde innan maktskiftet, och lyckas 

ändå höja anslagen till miljö, parkskötsel med mera. Det är 

hållbar politik som bär frukt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


